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14 stycznia 2019

Marek Jońca rozmawiał z mieszkańcami Ostrowca
Świętokrzyskiego

Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Marek Jońca rozmawiał z
mieszkańcami Ostrowca Świętokrzyskiego. W spotkaniu uczestniczyli reprezentanci
Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej, środowisk kombatanckich,
związkowcy z Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Solidarność,
samorządowcy różnych szczebli, szefowie jednostek powiatowych, służb
mundurowych, przedsiębiorcy.

– Bardzo się cieszę, ze jestem dzisiaj w Ostrowcu Świętokrzyskim, dziękuję za zaproszenie
posłowi Andrzejowi Kryjowi – powiedział podczas spotkania członek Zarządu Województwa
Świętokrzyskiego, Marek Jońca. – Tak wiele dzisiaj osób przybyło, przedstawiciele różnych



Marek Jońca rozmawiał z mieszkańcami Ostrowca Świętokrzyskiego |
2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Marek Jońca rozmawiał z mieszkańcami
Ostrowca Świętokrzyskiego | 2

organizacji pozarządowych. Moim obowiązkiem jest być z wami, spotkać się, rozmawiać o
planach i złożyć mieszkańcom najlepsze życzenia na początku Nowego Roku.

Podczas rozmowy Marek Jońca odpowiadał na pytania dotyczące inwestycji, które powstają
w tym rejonie za środki unijne – Ostrowieckiego Browaru Kultury, wybudowanej drogi
między Ostrowcem i Czekarzewicami, obwodnicy wokół Ćmielowa. – Poza tym pracujemy
również nad umiejscowieniem w planach drogi wojewódzkiej, która ciągnie się przez miasto,
w ciągu ulic Aleja 3 Maja, Denkowska, Radwana – przypomniał. – Te wszystkie działania są
bardzo potrzebne mieszkańcom i na pewno samorząd województwa będzie te działania
realizował.

Marek Jońca wspomniał także o rozpoczętych konsultacjach nad świętokrzyską strategią
rozwoju regionalnego. Zadania, które nie zostaną zrealizowane z poprzedniej perspektywy
finansowania 2014-2020 wpisane będą na pewno na kolejne lata 2021- 2027. Zachęcał
zarówno parlamentarzystów, jak i samorządy lokalne, okoliczne gminy do aktywnego udziału
w pracach nad nową strategią. Od tego zależy, jakie środki samorząd województwa pozyska
i jakie wykonane zostaną najważniejsze i potrzebne inwestycje.

Nie ukrywał, że ważna jest tu współpraca między rządem, samorządem województwa,
powiatu i gminy. Jeśli jest ułożona, należyta, łatwiej sięgać po środki. Przykładem są drogi
budowane przez samorządy lokalne, ale również przez Urząd Marszałkowski, administrację
rządową. To dlatego program rządowo-samorządowy jest niezwykle ważny i cenny.
Niebezpieczne miejsca na drogach można usunąć, korzystając ze środków z budżetu
państwa i Województwa Świętokrzyskiego. – Bardzo chętnie kontaktuję się z gminami,
samorządami po to, by stworzyć dobry program rozwoju obszarów wiejskich – podkreślił
Marek Jońca. – Bardzo mi zależy na tym, by wszelkie zapóźnienia były zdiagnozowane,
określone i realizowane w nowej perspektywie.

Spotkanie z mieszkańcami zorganizował poseł na Sejm RP, Andrzej Kryj. Oprócz członka
Zarządu Województwa Marka Jońcy uczestniczyli w nim: wojewoda świętokrzyski Agata
Wojtyszek, reprezentant Jana Józefa Kasprzyka, szefa Urzędu do Spraw Kombatantów i Osób
Represjonowanych, Wojciech Lesiak, proboszcz parafii na Pułankach ksiądz Marek Dzióba.

Galeria zdjęć
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